

## الشركة العقارية الأردنية للتنمية

المساهمة العامة المحدودة

www.jrcd.com.jo

هاتف: ٥٥١٢٣٩٥ – فاكس: ٥٥١٠٣٦٣ – ص.ب ٣٥٦٨ عمان ١١٩٥٣ الأردن

Ref.: Sh/S/ 617 /2018 Date: 04/11/2018

عينة الإساق المالية विकास के विकास के अभिने हैं।

الرقم: شس/ ٦١٧ /2018 التاريخ: 2018/11/04

ع - فشري الثاني ١٠١٨

السادة هيئة الأوراق المائية المحترمين الرقم المصادل كمستجم To: Jordan Securities Commission السادة هيئة الأوراق المائية المحترمين 

Subject: The Resolutions Of The **Extraordinary General Assembly** Meeting

الموضوع: نتائج اجتماع الهيئة العامة غير العادي

المارضياع المارسة المحاردة ال

The Ordinary Extraordinary General Assembly Meeting of (JORDANIAN REAL **ESTATE COMPANY FOR DEVELOPMENT** PLC)

was held on (Sunday 04/11/2018) at In the meeting hall - in the expansion building of Ibn al-Haytham Hospital, The shareholders participation in the General Assembly Meeting was (62.947%)

عقد يوم الأحد الموافق 2018/11/04 اجتماع الهيئة العامة غير عادي الشركة العقارية الأردنية للتنمية في قاعة الإجتماعات في مبنى توسعة مستشفى ابن الهيثم، وبنسبة حضور (62,947٪) به السمهاي

The following decisions were adopted at the Meeting:--

تم خلال الاجتماع اخاذ القرارات التالية:-

di ille Meeling			
Subject:	Insert (X) when applied	الموضوع:	
1. To amend the Memorandum of Association, the Articles of Association		. تعديل عقد الشركة ونظامها الأساسي بإضافة	
		الغايات التالية : -	
and the Company's Articles by adding a new purposes for the Company's purposes:	:	مادة 3 : غايات الشركة :	
* Purchase, sale, replacement and	Х		
lease of any movable and immovable property such as land, buildings, real estate or any rights of patents, licenses, machines or machines, and any matters required by the Company to achieve its objectives.		ط- شراء وبيع واستبدال وإجارة أي أموال منقولة وغير منقولة كالأراضي والأبنية والعقارات أو أي حقوق امتيازات اختراع أو رخص أو ماكينات أو آلات وأي أمور ختاجها الشركة لتنفيذ غاياتها.	





## الشركة العقارية الأردنية للتنمية

المساهمة العامة المحدودة

www.jrcd.com.jo

هاتف: ٥٥١٢٣٩٥ - فاكس: ٥٥١٠٣٦٣ - ص.ب ٢٥٦٨ عمان ١١٩٥٣ الأردن

* Management, investment, ownership, rental and rental of residential or commercial complexes  * Management and rental of furnished apartments and offices  2- On the basis of amendments to the Articles of Association and Articles of Association of the Company above, the General Assembly approved its meeting, provided that the purchase of the Commercial Complex is within the responsibilities of the Board of Directors and not as part of the Extraordinary General Assembly	x	- إدارة واستثمار وتملّك وايجار وتأجير مجمعات سكنية أو جارية وتأجير شقق مفروشة ومكانب  2- على ضوء تعديلات على عقد التأسيس والنظام الأساسي للشركة أعلاه ، فقد وافقت الهيئة العامة بإجتماعها على ان يكون شراء الجمع التجاري من ضمن صلاحيات مجلس الإدارة وليس ضمن بنود اجتماع الهيئة العامة غير العادي
3- authorization of the Chairman and members of the Board of Directors to proceed with the decision of the General Assembly	Х	3- تفويض رئيس وأعضاء مجلس الإدارة بالسيّر بتنفيذ قرار الهيئة العامة .
4- Approve the Board of Directors' decision to appoint the First Finance Co. instead of the Housing and Urban Development Corporation	X	4- المصادقة على قرار مجلس الإدارة بتعيين السادة شركة الأولى للتمويل بدلاً من السادة المؤسسة العامة للإسكان والتطوير الحضري

Kindly accept our highly appreciation and respect

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام,,,

Dr. Haitham Abdullah Abu - Khadijeh chairman of the Board الدكتور هيثم عبداللة ابوخديهة رئيس مجلس الإدارة

-AB

الشركة المقارية الأردنية للتنميت

المساسمة انعامة المحدودة

